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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de minister van Justitie
over het wapenbeleid in de
buurlanden van Nederland.
(Ingezonden 21 oktober 2009)

1
Is het waar dat er onderlinge
verschillen zijn in het wapenbeleid
van Nederland en onze buurlanden?

2
Bent u van mening dat deze
onderlinge verschillen kunnen zorgen
voor import van wapens uit
buurlanden terwijl deze in Nederland
illegaal zijn?

3
Bent u van mening dat er binnen de
EU één uniform wapenbeleid zou
moeten gelden om de verhandeling
van illegale wapens tegen te gaan?

4
Op welke manier spant u zich in om
tot één uniform wapenbeleid te
komen binnen de EU?

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
5 november 2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid
Verdonk (Verdonk) van uw Kamer
over het wapenbeleid in de
buurlanden van Nederland
(ingezonden 21 oktober 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn

kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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